
Irene Gidmark, 24 år, bosatt utanför Skövde i Häggum tillsammans med Anton Lundell och 

deras fyra nordsvenska brukshästar. 

"Den nordsvenska hästen är mig kär sedan barnsben, då jag tidigt introducerades till en trygg 

och säker individ att använda till körning och ridning. 

Våra hästaR används till det mesta inom jord- och skogsbruk, uppdragskörningar av olika 

slag, ridning och mycket mer därtill. Vi har Nordsvenskar för att vi vill kunna göra allt, vi vill 

ha en fantastisk arbetskamrat utan begränsningar som både är trygg och snygg! Vi är precis 

klara med vårbruket och håller på att introducera vår yngsta häst i verksamheten för fullt. Jag 

är ute och håller träningar och kurser på olika håll i landet, och det är så fantastiskt roligt att få 

dela med sig av kunskaper och erfarenheter och inte minst kunna inspirera någon annan till att 

utveckla det roligaste som finns - att köra häst! Drömmen är att utöka vår verksamhet 

ytterligare, med möjlighet till fler kurser och träningar, att kunna ta emot utbildningshästar 

och att utöka uppdragskörningarna, samt hinna tävla våra egna hästar mer.  

Förutom kärleken till den nordsvenska hästen så har jag varit aktiv i föreningslivet, främst via 

ungdomsarbete lokalt som på riksnivå. Jag har varit engagerad via FNH på många plan, dels 

via olika projekt i både HNS och BRUNTE, i ett flertal år. Det har gett mig en oerhört 

värdefull grund och kunskaper kring organisationer, att jobba med projekt, föreningsstrategi 

och inte minst ett fantastiskt nätverk av styrelseproffs och hästvänner.  

I väldigt korta drag så har jag tidigare gått Kuskutbildningen på Strömsholm, varit 

körstipendiat på Flyinge och jobbat på Stiernhööksgymnasiet i Rättvik." 

 



 

 


